
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 10.4.2025 kl.12.00 – 13.17 

Plats:  Skansen, stadshuset 

Närvarande: Andersson Christian vice ordförande          
Bäckström Nina  ordförande      

  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Stolzmann Marianna medlem          
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Hyvärilä Pasi  vikarierande planläggningschef § 11-13 

 
Frånvarande: Alstrand Ulla  medlem           
  Nordström Mats medlem 
 
 
 § 11 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 12 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 13 Presentation av detaljplanerna Vapparvägen 4 och Pargas nya räddningsstation. 

Vikarierande planläggningschef Pasi Hyvärilä presenterade detaljplanerna för Vapparvägen 4 
och Pargas nya räddningsstation. Dessutom presenterades en ny detaljplaneändring angående 
planering av våningshusbyggande vid Kyrkoesplanaden 20.  
Rådet ser positivt på alla dessa detaljplaner och besluter att inte skriva något utlåtande i detta 
skede. 
 

§ 14 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
§ 15 Hälsningar från föreningarna. 
 Den 24 april anordnas en välfärdsmässa för medlemmar i olika neuroföreningar på Västra 

Långgatan 33 i Lounatuulets aktivitetshus. Temat för mässan är hjärnhälsa och förebyggande av 
utbrändhet. Deltagarna kan ta del av föreläsningar, konstverkstäder m.m. Mässans program har 
skickats ut till rådets medlemmar. 

 
 Aivoliiton Turun seudun AVH-yhdistys arrangerar i samarbete med Åbo och S:t Karins kyrkliga 

samfällighet ett ”Neuro”-läger 16-18.5 i S:t Karins. 
  
 Åbonejdens invaliders sommarställe i S:t Karins öppnar snart med nya företagare. 



 
 Diabetesföreningen ordnar en föreläsning om de nya kostrekommendationerna 14.4 kl. 17. 

Föreläsare är Marthaförbundets hushållsrådgivare, Elisabeth Eriksson. Varje lördag kl. 10 samlas 
föreningsmedlemmar vid Hundbanan för att motionera i motionstrappan. Planering inför 
Pargasdagarna är på gång. 

 
§ 16 Tillgänglighetsärenden. 
 Den nya Hesburger-restaurangens ingång har visat sig vara otillgänglig för rullstolsbundna. 

Dörrarna är tunga och saknar knappelektronik vilket gör det svårt för personer med 
funktionsnedsättningar att ta sig in i fastigheten. Ordföranden kommer att skriva en skrivelse för 
att påtala problemet och kräva förbättringar.  

 
§ 17 Övriga ärenden 
 På vårt senaste möte besökte grönserviceplanerare Daniel Falck rådet för att diskutera 
 tillgänglig badstrand. Efter diskussion ansåg vi att badstranden vid Hotellet på Kalkholmen skulle 

vara lämplig. Efter mötet har Daniel Falk diskuterat ärendet med tekniska chefen Matias Jensén 
och kommit fram till följande: denna sommar hinner staden inte få till stånd någon tillgänglig 
badstrand eftersom staden bl.a måste få tag i en företagare som skall vara ansvarig för 
underhållet av badstranden. 

 
 Till vårt nästa möte planerar vi bjuda in välfärds- och fritidschef Ann-Sofie Isaksson och den nya 

välfärds- och föreningskoordinatorn Kirsi Ala-Jaakkola. Vi planerar även att bjuda in en reporter 
från Pargas Kungörelser för att skriva om rådet då det snart är dags för nyval och rådet behöver 
flera medlemmar från flera olika föreningar. 

 
  § 18 Följande möte  

Följande möte planeras till 22.5. 

 

 

Pargas 10.4.2025 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
ordförande     sekreterare 


